7 Piéces

475 m?
Réf. 345087
4 950 000 €

Les Gets
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prisée des Gets. Le chalet est situé sur les hauteurs des Gets avec un
plein sud vers les pistes des Perrieres du domaine des Portes du T
Soleil.Cette ferme authentique et luxueuse a été aménagée sur deux
étages, avec un niveau mezzanine supplémentaire. L'attention portée
aux détails est évidente, alliant style alpin traditionnel et touches
modernes.Chaque chambre a été concue de maniere unique, avec des

salles de bains luxueuses. La suite parentale, située au ...

Impeccably renovated six bedroom farmhouse in the popular resort of Les Gets.
The chalet stands in an elevated and private plot of 1,800 sgm overlooking the
vilage and with open southerly views towards the Perrieres slopes of The Portes du
Soleil. This luxurious and authentic farmhouse has been cleverly designed over two
floors with an additional mezzanine level. Attention to detail is evident throughout -
combining traditional alpine style with a modem twist.Each of the six bedrooms has
been uniquely designed, all with luxurious bathrooms. The master bedroom,
complete with a freestanding ...
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